
Protokół z IX Sesji 
 Rady Dzielnicy XVII,
 „Wzgórza Krzesławickie”, 
 os. Na Stoku 15
 z dnia 25 czerwca 2015 r. godz. 1800 

Porządek obrad IX Sesji Rady Dzielnicy XVII :
1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:    

4.1 określenia  limitów  punktów  sprzedaży  napojów  alkoholowych  na  terenie
Dzielnicy XVII 

4.2 budowy chodników na terenie Miasta Krakowa 
4.3 zapewnienia  dojazdu  do  działek  i  nieruchomości,  w  tym  do  firmy  „Węgrzyn

&  Węgrzyn  –  Auto  Serwis”,  z  obecnej  ul.  Łowińskiego  przy  projektowaniu  drogi 
ekspresowej S-7

4.4 wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  i  Wieloletniego  Planu  Inwestycyjnego  zadań 
inwestycyjnych  planowanych  przez  Radę  Dzielnicy  XVII  Wzgórza  Krzesławickie  do 
realizacji w latach 2015 - 2018

5. Interpelacje i zapytania
6. Oświadczenia i komunikaty

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
Po  stwierdzeniu  quorum  (obecnych  16  radnych),  sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady
i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 
Obecni wg załączonej listy.

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad
Przewodniczący Stanisław Madej  przedstawił  zebranym projekt  porządku obrad  IX Sesji  Rady 
Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie

ad.3  .   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie:
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu):
ad.4.1. określenia  limitów  punktów  sprzedaży  napojów  alkoholowych  na  terenie
Dzielnicy XVII 



Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu   
Na Sesje przybył p. St. Stroński
Przewodniczący odczytał zebranym pismo w ww. sprawie z Wydziału Spraw Administracyjnych
Członkowie Rady pozytywnie  podjęli uchwałę w sprawie określenia limitów punktów sprzedaży 
napojów alkoholowych na terenie Dzielnicy XVII w głosowaniu: za - 15, przeciw - 2, wstrzymało 
się – 0.
Pan Sebastian Adamczyk zgłosił votum separatum do powyższej uchwały 
  
ad.4.2. budowy chodników na terenie Miasta Krakowa 
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej      
Przewodniczący zapoznał zebranych z pismem Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu w 
sprawie podania listy ulic, na których zasadna jest budowa chodnika oraz odpowiedzią Zarządu 
Dzielnicy XVII w sprawie prolongaty terminu. 
Przewodniczący Komisji Budownictwa Rady Dzielnicy XVII w imieniu Komisji złożył poprawkę 
do projektu uchwały, którą Członkowie Rady przyjęli jednogłośnie pozytywnie.
Głos  w  sprawie  przedmiotu  projektu  uchwały  zabierali:  p.  L.  Zaleński,  p.  A.  Woźniczka,  
p. S. Adamczyk, p. St. Madej
Członkowie  Rady jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  budowy chodników  na 
terenie Miasta Krakowa.

ad.4.3. zapewnienia  dojazdu  do  działek  i  nieruchomości,  w  tym  do  firmy  „Węgrzyn
& Węgrzyn – Auto Serwis”, z obecnej ul. Łowińskiego przy projektowaniu drogi ekspresowej S-7
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej 
Przewodniczący  zapoznał  zebranych  z  prośbą  Firmy  „Węgrzyn  &  Węgrzyn  –  Auto  Serwis”
o poparcie starań w zakresie zapewnienia dojazdu do ww firmy z ul. Łowińskiego w związku z 
projektowaniem budowy drogi ekspresowej S-7. 
Pan Zdziebko wyraził poparcie dla ww działań. 
Członkowie  Rady  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zapewnienia  dojazdu
do działek i  nieruchomości,  w tym do firmy „Węgrzyn & Węgrzyn – Auto Serwis”,  z obecnej
 ul. Łowińskiego przy projektowaniu drogi ekspresowej S-7

ad.4.4. wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i  Rady Miasta Krakowa dot.  wprowadzenia do 
Wieloletniej  Prognozy Finansowej  i  Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych 
planowanych przez Radę Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie do realizacji  w latach 2015 - 
2018
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej   
Przewodniczący zapoznał zebranych z genezą projektu uchwały.
Członkowie  Rady jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w sprawie  wniosku do Prezydenta 
Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i 
Wieloletniego  Planu  Inwestycyjnego  zadań  inwestycyjnych  planowanych  przez  Radę  Dzielnicy 
XVII Wzgórza Krzesławickie do realizacji w latach 2015 - 2018

ad.5. Interpelacje i zapytania
Pani  Aleksandra  Woźniczka  poprosiła,  aby  Członkowie  Zarządu  konsultowali  się  w  ważnych 
sprawach ze wszystkimi Członkami Rady oraz spytała o podjazdy dla wózków w os. Na Stoku
i termin remontu tablic informacyjnych na terenie Dzielnicy?
Pan Rajski poinformował zebranych, iż w sprawie nakładek dla wózków rozmawiał z Inspektorem 
ZIKiTu i mają one zostać wykonane.
Przewodniczący poinformował, iż przyznane przez Radę Dzielnicy środki finansowe na zadania 
realizowane przez ZIKiT niedawno wpłynęły do ZIKiTu.
W sprawie konsultacji z Członkami Rady głos zabrali: p. St. Madej, p. W. Wojnarski, p. L. Zaleński. 



ad.6. Oświadczenia i komunikaty
Następnie Przewodniczący zapoznał zebranych z następującymi sprawami:
– Zaproszeniem na Dzień Zesławic, który odbędzie się 27 czerwca 2015r.
– Zaproszeniem na Uroczyste Zakończenie Nauki w Szkole Podstawowej Nr 129, w dniu 26 

czerwca 2015r.
– Prośbą o wsparcie finansowe II Kongresu Akcji Katolickiej,
– podziękowaniami  z  Nowohuckiego  Centrum  Kultury  za  wsparcie  działań  Zespołu  Pieśni

i  Tańca  Nowa  Huta.  W  tym  miejscu  Przewodniczący  poinformował  zebranych,  iż  Rada 
Dzielnicy XVII  "Wzgórza  Krzesławickie"  VI  Kadencji  objęła  Patronat  Honorowy nad ww 
Zespołem

– Dyplomem Uznania za wsparcie działań Gimnazjum nr 44,
– Propozycją dot. prenumeraty Tygodnika „Nowa Huta”
– zaproszeniem  na  Plenerowy  Kotylionowy  Bal  Wiedeński  z  okazji  100-lecia  połączenia 

Podgórza z Krakowem
– podziękowaniami Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa za udział i przygotowanie stoiska 

Dzielnicy XVII podczas Dnia Otwartego Magistratu.

Przewodniczący Komisji  ds.  Budżetu Obywatelskiego p. Łukasz Sęk poinformował o terminach 
głosowań nad wnioskami budżetu obywatelskiego
Przewodniczący podziękował za zaangażowanie Członkom Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego.

Następnie  przedstawiciele  Komisji  podali terminy  posiedzeń  komisji  Rady  Dzielnicy  XVII
w miesiącu lipcu 2015:
Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 1.07.2015r.
Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 8.07.2015r
Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 6.07.2015r.
Komisja Spraw Mieszkaniowych - 2.07.2015r
Komisja Ochrony Środowiska 
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych

-
- 

8.07.2015r.
2.07.2015r.

Przewodniczący poinformował Członków Komisji Budownictwa, iż zgodnie z prośbami Komisji 
poprosi Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Rady Miasta Krakowa o udział w najbliższym 
posiedzeniu Komisji Budownictwa Rady Dzielnicy XVII.

Pan Dziedzic zapoznał zebranych z pismem ZIKiTu w sprawie wstrzymania wszelkich wycinek 
drzew,  informując  iż  wszystkie  wnioski  mieszkańców  w  tej  sprawie  zostaną  przekazane  do 
nowopowstałego Zarządu Zieleni Miejskiej. 
Przewodniczący poinformował  zebranych,  iż  w związku  z  faktem,  iż  Rady Dzielnic  nie  mogą 
przeznaczać środków finansowych na pielęgnację zieleni, zwrócił się do placówek oświatowych o 
podanie potrzeb w tym zakresie. 

Kolejna  Sesja  Rady  Dzielnicy  XVII  „Wzgórza  Krzesławickie”  została  ogłoszona  na  dzień
9 lipca 2015r. na godz. 1800  

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  p.  Stanisław  Madej  podziękował
za przybycie i o godz. 1915 zamknął posiedzenie IX Sesji Rady Dzielnicy XVII.

Protokołowała:
Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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